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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 28januari 
2019.): 
 
 
Vraag 1 
Wat zijn de gevolgen die het college verbindt aan de rapportage voor de vormgeving van de toegang tot 
het Galgeriet ? (2 toegangen? 1 toegang en welke dan? Hoe omgaan met het dijklichaam? Kosten?) 
 
Vraag 2 
Wat zijn de gevolgen die het college verbindt aan de rapportage voor de vormgeving van de toegang tot 
Monnickendam bij de brug naar de Bernhardlaan, en wat kunnen daarvan de kosten worden voor de 
gemeente? 
 
Vraag 3 
Wat zijn de gevolgen die het college verbindt aan de rapportage voor de vormgeving van de Bernhardlaan? 
(Vormgeving, aantal stroken, kosten, gevolgen voor wegbreedte.) 
 
Vraag 4 
In de rapportage wordt niet gesproken over de kruisingen met de Pierebaan en de Nieuwpoortslaan. 
Wordt hier alsnog onderzoek naar gedaan, m.n. de consequenties voor het openbaar vervoer? 
 
Vraag 5 
Hoe waarborgt het college bij vaststelling van het bestemmingsplan/omgevingsplan dat de gemeente in 
het overleg met de provincie niet zo veel vastlegt, dat de gemeente een soort “rug tegen de muur positie” 
krijgt bij onderhandeling met de provincie? 
 
Vraag 6 
Over welke onderwerpen zal nog overleg met de provincie plaats vinden? Waarover voor en waarover na 
vast stellen van het bestemmingsplan/omgevingsplan? Wat is de totale procedure daarvoor? 
 
Vraag 7 
Wat zijn de totale kosten die de gemeente moet maken nav de besluiten over de gevolgen van de 
verkeersstudie? En wanneer worden die gespecificeerd? 
 



 
Vraag 8 
Met verwijzing naar blz 4 van het VNG-magazine van januari 2019: nu de gemeente feitelijk werkt met het 
opstellen van een omgevingsplan: Hoe gaat de het college om met de Wkb-regeling voor het (laten) 
inschakelen van een onafhankelijk kwaliteitsborger, als in dat VNG-magazine beschreven? 
 
 
 
 
 


